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Invitați

Kolumbán Dávid, megyei tanácsos; Nagy Lajos, románandrásfalvi polgármester

Discuții

Borboly Csaba: rákérdezett, hogy Mi a helyzet a tavaknál?

Kolumbán Dávid: én kezdeményeztem, köszönöm az elnök úrnak is, hogy becsatlakozott. Most átadnám Csabának a szót, hogy mi a helyzet, hogy állunk ott
a tavaknál.

Borboly Csaba: ahogy én emlékszem, abban maradtunk hogy, elkészül a dokumentáció, s ha lesz majd pénz, akkor a megfelelő nyomvonalon megépül,
ezzel párhuzamosan nyomást kell gyakorolni, hogy a Transgaz fizesse ki a gázcső nyomvanalának az áthelyezésének a költsége felét, mert a törvények ezt
írják. A harmadik dolog, pedig, hogy az emberek által használt nyomvonalon az utat addig karbantartjuk ameddig nincsen kifogás, ha pedig kifogás van a
buldozerekkel a tavak mentén hosszan megyünk, s ott kövezünk. Én ezeket tudom. Csaba mondja el ezekhez képest mi van másként.

Karácsony Csaba: Ez így van, a most használt útvonalat szeretnénk megvalósítani, ehhez kértük átiratban a Transgaznak a beleegyezését, felkértük őket,
hogy a gázcső nyomvonalának a változtatására irányuló munkálatok felét ők fizessék ki, amire a válaszuk nemleges volt, nemleges választ kaptunk.

Borboly Csaba: Csaba itt abban maradtunk, hogy a nemleges választ bepereljük, chemare la conciliere s utána bepereljük.

Karácsony Csaba: Igen, abban maradtunk, hogy írunk még egy barátságos levelet, s utána egy gyűlésre is meghívjuk, hogy legyen meg s csak utána. Tehát
ez a mostani állás.

Borboly Csaba: addig akkor ahol eddig is jártak az emberek, karbantartjuk, nem?

Pethő Zsuzsanna: igen, abban maradtunk.

Borboly Csaba: erre kell csinálni egy jegyzőkönyvet, mindenki aláírja, legyen világos, nem kell elbújni, mondom, mert valaki attól fél, hogy a követ arra a 200
– 300 m-re tesszük. Le kell dokumentálni, abban nincsen semmi dolog s kész. A járhatóság, a covid, a tűzesetek, mentő stb, van egy millió dolog, ami mentén
azt mondhatjuk, hogy szükséges használnunk azt a szakaszt. A tavak mentén, ott egy rész, ezzel van-e valamilyen gond, dokumentáljuk, hogy ne féljen senki,
hogy a szerződésfelelős végezze el a nyári karbantartást.

Pethő Zsuzsanna: Szerintem nem lesz probléma, kell írjunk egy jegyzőkönyvet.

Borboly Csaba: egy jegyzőkönyvet és azt kell mondjuk, hogy ”drum de șantier”, ”acces de șantier”, vagy valamilyen ilyent ”műszaki út”, ”drum tehnic”.

Pethő Zsuzsanna: igen, meglátjuk majd, keresünk valamilyen kifejezést, én egyelőre nem látok akadályt.

Borboly Csaba: Én már tudok gondolkodni, Zsuzsa az önök fejével, s tudom a következő ez lesz.

Pethő Zsuzsanna: tudom elnök úr, s igaza van, felőlem, nem látok akadályt. Mostanig is karbantartottunk.

Borboly Csaba: legyen ledokumentálva, ilyen módon, hogy „drum tehnic”, s annak nincsen semmi akadálya, ilyen ideiglenes járásként, kellene
ledokumentálni. Két munkálatban levő útszakasznak az összekötése ideiglenesen.

Pethő Zsuzsanna: ennyiről tudok én is.

Borboly Csaba: jó. Polgármester úr, meg vagytok-e elégedve így, vagy mondd el.

Nagy Lajos: én mindig megköszöntem és mindig megköszönöm, hogy itt a zónánkban segítséget nyújtottak, de viszont az utolsó beszélgetés a
Transgázasokkal, amikor volt a Megyei Tanácsnál a gyűlés, az igazgató úr megígérte volt, hogy megoldódik a gázcső nyomvonalának a megváltoztatása,
szerintem nem oldódott meg semmi ott a tavak mellett. Nem volt semmi utána.

Borboly Csaba: ezek csak a pertől fognak megijedni, vagy attól sem.

Pethő Zsuzsanna: egyelőre a nemleges választ tudjuk. Ezt az igéretet ott mondták a gyűlésen, mi nem tudunk semmi konkrétumot.

Kolumbán Dávid: a nemleges válasz mikor érkezett?

Karácsony Csaba: november 22.
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Borboly Csaba: azt kellene, Csaba whats app-on küldje át nekem is, polgármester úrnak is a Transgaz nemleges válaszát. Polgármester úr, téged arra
kérnélek meg, hogy írj egy levelet a Transgaz igazgatónak, cc-ben tedd be szenátor urat is, hogy melyik dátumon, melyik gyűlésen igérte, s közben jött egy
másik levél, s nem-e valami tévedés, nem kell dúrva levél legyen, hanem kedves: valoszínű, hogy nem értesültek a kollegák, véletlenül. Tehát ez a te házid.

Kolumbán Dávid: jó, akkor egyet egyeztetünk a szenátor úrral is, mert mindenképp ki kellene a Transgazt mozdítanunk, mert ez most már nekünk
egyértelmű, hogy a drága területek miatt, nekünk bent kell építenünk azt a szakaszt, nem lehet a domboldalban, s ahhoz pedig nekünk ezzel a csővel valamit
kell kezdenünk, álljanak bele, nem lehet így.

Kolumbán Dávid: Csaba arra kérjük, hogy küldje át ezt a nemleges választ nekem is s a polgármesternek is, amit küldött a Transgaz. S akkor lássuk, még
próbálkozunk náluk. Most akarták küldeni ezt a barátságos levelet?

Karácsony Csaba: így is, úgy is, mi küldünk egy levelet. Mi el kell küldjük a jogászoknak, ma vagy holnap leküldjük a jogászoknak, úgyhogy a jövő hét
folyamán.

Kolumbán Dávid: amikor küldik azt a levelet, egy kicsit egyeztessünk. Azért, hogy úgymond lőjjünk egymás után, mi elküldjük s egy-két napra rá küldik önök
is. S akkor egyeztetünk a szenátor úrral is, hogy álljon szóban velük, hogy ha valamit igérnek azt tartsák be. A másik, hogy arról a bizonyos gyűlésról, ahol a
polgármester úr részt vett, valami jegyzőkönyv készült-e, valaki jegyzőkönyvet csinált volna-e?

Pethő Zsuzsanna: megérdeklődjük.

Kolumbán Dávid: nem lett volna rossz, mert az a helyzet, hogy amennyiben nincs jegyzőkönyv vagy hangfelvétel, a hivatalos válasz ami jött, az a papíron
aláírva, ők arra fognak hivatkozni s csak azzal fognak takarózni. Ha netán nem volt, a jövőben az ilyenekre figyeljünk oda, mert egyetlen kapaszkodó lett
volna, hogy egy igazgató igér valamit, s arról sincs bizonyíték. Mondjuk a szenátor úr szemtanú és fültanú volt.

Nagy Lajos: azon a gyűlésen Adi volt, engem meg leültettek, hogy: „te Lajoska ülj le, meg lesz oldva”, ott volt a szenátor úr is. Egyszer küldjék át a levelet,
lássuk mit küldtek.

Kolumbán Dávid: akkor maradjunk annyiban, hogy amint meg van a mi levelünk vagy az önöké, kinek hamarabb meg van a levele az értesítse a másik felet,
hogy tudjunk róla s akkor küldjük a levelet. Bárki hamarabb elkészül, szóljon.

 

 

Feladatok:

Karácsony Csaba leküldi a jogászoknak a Transgaz felé írt átiratot és elküldi elnöknek, megyei tanácsos úrnak s polgármester úrnak a
Transgaz által küldött nemleges válaszlevelet;
Polgármester úr is készít egy batátságos átiratot; egymásnak szólunk, amint meg vannak az átiratok.
Le kell dokumentálni, jegyzőkönyvet kell írni, a járhatóság, a covid, a tűzesetek, mentő alapján, hogy szükséges használnunk azt a szakaszt, a
tavak mentén, annak érdekében, hogy ne féljen senki s a szerződésfelelős végezze el a nyári karbantartást.

Sarcini

Numele și prenumele Sarcina

Chiorean Adrian-
Alexandru

Jegyzőkönyv elkészítése amely alátámasztja a jelzett szakasz fontosságát, járhatóságát hivatkozva a járvány, mentési esetekre
valamint a nyári karbantartás elvégzése érdekében
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